
Protok6f sporzqdzony z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 24 czerwca

2019, kt6re rozpoczelo siq o godz.13:30 a zakoiczyfo o godz. 16:50

1. Otwarcie posiedzenia komisji stwierdzenie prawomocno6ci obrad.

Przewod niczqca Komisji Pani Aneta Kmieci k-Gwizdek dokonata otwa rcia

posiedzenia. Powitata cztonk6w komisji oraz zaproszonych goSci zgodnie z

zatqczonE listq obecnoSci.

Na podstawie zalqczonej listy obecnoSci stwierdziia kworum.

2. Przyjgcie porzqdku posiedzenia.

Przewodniczqca Komisji odczytata porzqdek posiedzenia, kt6ry ka2dy radny
otrzymal wraz z zawiadomieniem.

NastQpn ie zarzqdzila gf osowa nie nad otrzyma nym porzqd kiem posiedzenia

komisji .W drodze glosowania porzqdek posiedzenia komisji zostal przyjqty
jednogfoSnie.

3. Przyjqcie protok6lu z poprzedniego posiedzenia komisji.

Przewodniczqcy Komisji pyta kto jest za przyjqciem protokolu z poprzedniego

O posiedzenia komisji.

W drodze gtosowania protok6t przyjqto jednoglo6nie

Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie zmian w bud2ecie gminy

na rok 20L9.

Skarbnik gminy omawia proponowane zmiany w bud2ecie gminy na rok 2019.

Z podziatem na wydatki i dochody oraz omawia poszczeg6lne zatqczniki .

Informuje, 2e zwiqkszyty siq wydatki na drogi gminne. Prqd w O5rodku Sportu i

Rekreacji musi by6 prawidlowo zabezpieczony 2eby wiedzied kto z niego



korzysta. Nie mo2e byi dobrowolnoSci za korzystanie z energii musi byi
zapfacone przez tego kto z niego korzysta. W zwiqzku z tym trzeba to
uregulowai poprzez spisanie um6w najmu.

Przewodniczqca komisji pyta kto u2ywa tego obiektu.

Skarbnik odpowiada, 2e LKS Baszta oraz Sotectwo Kolonii Bolesfawiec -Chr65cin

Jest jeden licznik i na podstawie faktury jest placona energia.

Nastqpnie skarbnik Gminy przedstawia pismo sofectwa Mieleszyn w sprawie

dofinasowania w wysoko3ci 24 OOO zl do budynku gospodarczego polo2onego
przy szkole w Mieleszynie.

Radny Dulski stwierdza, 2e to du2o nieprzewidzianych pieniqdzy.Nie byto mowy

o Mieleszynie naraz decyzja.

Skarbnik informuje, 2e szkofa w Bolesfawcu nie otrzymafa dofinansowania na

stot6wkq ito zadanie zostato wycofane z bud2etu .

Przewodniczqca Komisji pyta czy pkt 13,14,15 dotyczy Urzqdu Gminy

Skarbnik odpowiada, 2e tak bo na dotychczasowych komputerach nie da siq

pracowad .Nie ma mo2liwoici wykonania kopii zapasowych.

Radna G6ral pyta ile stacji roboczych bqdzie wymienionych

Skarbnik odpowiada,2e okofo L8. Ponadto skarbnik informuje, 2e robiona

bqdzie r6wnie2 modernizacja oSwietlenia ulicznego.

Radna G6ral pyta czy jest kosztorys na rentowno6i tej inwestycji(wymiana

oSwietlen ia ).

Skarbnik odpowiada, 2e przyszly 2 oferty lam i to mialo byi przedmiotem

spotkania, kt6re siq nie odbyfo. Kwestia wyboru oferty i cena co ile kosztuje i

jakie oszczqdnoSci bqdzie miala gmina .Firma oiwietleniowa musi zapewnii

stafy zysk .Koszty state i pozostate 2eby nie byly wy2sze . Przy tej inwestycji

modernizacji planuje siq obni2enie koszt6w z 4Oo/o do 2oo/o.

Radna G6ral pyta czy gminie oplaca siq taka inwestycja.

Skarbnik odpowiada, 2e to trzeba wyliczy6.



Radna G6ral - Skoro nie wiadomo jakie koszty to czy nale2afo to ujmowai w
zmianach w bud2ecie.

Skarbnik odpowiada 2e jest presja aby Srodki w bud2ecie byfy na ten cel .Jak nie

zostanE wykorzystane to mo2na przekazai na inne zadania.

Skarbnik informuje,2e zafqcznik nr 5 obrazuje spfaty kredyt6w z pozostatych

wolnych Srodk6w .Nadwyika w bud2ecie tei przeznaczona jest na sptaty
kredytu.

W6jt informuje, 2e parafia w Bolesfawcu otrzymala dofinansowanie w
wysoko5ci 75 000 zt z Urzqdu Marszatkowskiego na remont ko6ciola - elewacja

Informuje r6wnie2,2e do drogi w Wiewi6rce gmina otrzymafa dofinasowanie w
wysoko5ci 62 000 zf.

Przewodniczqca Komisji pyta o dofinansowanie do drogi w Mieleszynie w
kierunku cmentarza.

W6jt odpowiada, 2e wniosek jest zto2ony ale nie ma wynik6w konkursu.

Radny Dulski prosi o dofinasowanie do Sali OSP w Boleslawcu w wysoko6ci

25 000 zf na modernizacjq tazienek.

W6jt da te pieniqdze i poszuka dofinansowania 2eby wykonai to dobrze i

slu2yto na dfugo.

Radny Dulski - Mieleszyn obciqi te 5 000 zt bo to inwestycja nie

planowana.Nikt nas nie poinformowal ,ie budynek w Mieleszynie bqdzie

robiony.

W6jt zabrakfo Srodk6w funduszu soteckiego ,a remont naleiy dokoriczyi,bo to
mienie gminy. Blacha jak bqdzie le2ei to zniszczeje.

Radna G6ral zrobii chronologiczny wykaz budynk6w do remontu i zrobii
harmonogram remont6w.

W6jt odpowiada, 2e tym zajmie siq Komisja Gospodarcza.

Radna G6ral pyta o poz.20 wykonanie dokumentacji projektowej przedszkola

w Boleslawcu gdzie bqdzie budowa przedszkola.

W6jt odpowiada, 2e jedyne miejsce budowy to przy szkole w Bolesfawcu .

Radna G6ral- Najgorsze przedszkole w gminie to w Bolestawcu .
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W6jt informuje, ie to zadanie zostalo przeniesione z ubiegfego roku itrzeba
zdecydowai czy przedszkole czy oczyszczalnia Sciek6w w pierwszej kolejno5ci

do rea lizacji.

PrzewodniczEca komisji - zakup sprzqtu komputerowego czy jest wyslane
zapytanie ofertowe na te 18 stacji .

Informatyk odpowiada, 2e jest wystane zapytanie ofertowe do 10 firm

Przewodniczqca komisji proponuje aby dokupii pamiqi a nie wymieniai catej

stacji.

lnformatyk odpowiada, 2e to sq komputery z2OI5 r zakupione byfy uiywane i

jeste5my zmuszeni do ich wymiany.

Przewodniczqca komisji pyta jakie bqdq oszczqdno5ci przy zakupie starych, a

nowycn.

Informatyk odpowiada, 2e te stare majq dobrq wydajnoSi.

Przewodniczqcy Rady pyta o system gfosowania czy wchodzimy w ten temat czy

pozostawiamy bez zmian a2 do kofca kadencji.

Radna G6ral- Podej5i do tego tematu i zrobid system elektronicznego
gtosowania.

Radny Dulski prosi o wykaz koszt6w naglo6nienia.

Informatyk odpowiada, 2e do sesji przygotuje koszty naglo5nienia.

Radna G6ral pyta czy musi byd zakupiona duia przyczepa czy moina kupii
m niejszq.

W6jt odpowiada, 2e drewno z rqbaka moina wrzucai na przyczepq

bezpo6rednio .Matym autem trzeba robii tysiqce kurs6w z gafqziami co stanowi

duie koszty.

Przewodniczqcy Rady pyta czy mo2e iSi za rqbakiem ta przyczepa.

Radny Dulski odpowiada, 2e nie moie iSi za rqbakiem.

W6jt odpowiada ,2e wystarczy, 2e bqdzie stai i na niq bqdq wrzucane zrqbki.

Radna G6ral pyta czy jest gara2 2eby ten sprzqt przechowai.



W6jt odpowiada, ie sq plany aby zakupid gara2 blaszak i postawid go na dziafce

obok oczyszczalni 5ciek6w.

Sprzqt jest potrzebny stwierdza w6jt .Zdecydowaly osoby,kt6re na tym siq

znajq itym siq zajmujq.

Przewodniczqcy Rady Gminy pyta czy ten sprzet ma homologacjq i czy mo2na

tym wyjechad na drogq.

W6jt to przeanalizuje i podzieli siq uwagami.

Przewodniczqca komisji zarzqdza gfosowanie nad zmianami w budiecie gminy

wraz z wnioskiem o sporzqdzenie wykazu budynk6w w gminie przeznaczonych

do remontu.

W drodze glosowania wydano opiniq pozytywnq jednogto5nie.

4. Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie zmiany wieloletniej
prognozy fi na nsowej G m i ny Bo lestawiec na lata 2O!9-2023

Ska rbnik Gminy informuje,2e zmia ny wieloletniej prognozy fi nansowej
podyktowane sq wprowadzonymi zmianami w budiecie gminy .

Zmiana nastqpifa w zalqczniku o przedsiqwziqciach pkt.1,2,3 dotacja dla

powiatu, baszty Boleslawiec i lampy solarne. W objaSnieniach jest to opisane.

Nastqpnie Przewodniczqca komisji zarzqdza glosowanie w wyniku kt6rego

wydano opiniq pozytywnq w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.

5. Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie okreSlenia

przysta nk6w komu n ikacyj nych na terenie G miny Boleslawiec, kt6rych

wtaScicielem lub zarzqdcq jest Gmina Boleslawiec oraz warunk6w i zasad

korzystania z tym przystank6w.

W6jt informuje, 2e skoriczyfy siq dowozy dzieci do szkoty w zwiqzku z

wygaszeniem gimnazjum .W zwiqzku z tym dow6z do szkoty bqdzie

odbywaf siq komunikacjq publicznq przez PKS z kt6rym sE wstqpne

ustalenia. Autobus bqdzie siq zatrzymywat na istniejqcych przystankach.



6.
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Nowym przystankiem jest przystanek w Boleslawcu przy szkole ze

wzglqdu na bezpieczeistwo dzieci. Pozostale dwa zgodnie z wykazem do
uchwafy sq istniejqce ale nie byty ujqte w wykazie przystank6w
gminnych. Ponadto jest problem dojazdu do Bolesfawca os6b starszych .

Godzinowo dojazdy siq zgadzajq . W Urzqdzie Gminy w Bolesfawcu

odbylo siq spotkanie powiatu wieludskiego iwieruszowskiego w sprawie
dowoz6w i sq wstqpne ustalenia. Gmina ma obowiqzek zapewnii dow6z
dzieci do szkoly poloZonej w odleglo6ci 3-4 km od domu.Rodzice mogq

dzieci dowozii do szkofy w wtasnym zakresie i w takim przypadku

rodzicom bqdq wypfacane pieniqdze wedlug stawki za kilometr.
Przewodniczqca Komisji pyta czy sq pytania bqdi uwagi. W zwiqzku z

brakiem pytah zarzqdza gtosowanie w wyniku kt6rego wydano opiniq
pozytywnq jed nogfoSn ie.

Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie wyra2enia zgody na

wykup nieruchomo6ci gruntowej dziafki nr 134/1 obrqbu Chr65cin z
przeznaczeniem na powiqkszenie sqsiedniej nieruchomo6ci.

W6jt Gminy informuje, 2e ten grunt chce wykupid pod drogq w
Chr66cinie aby miata polaczenie z drogq powiatowq .

Przewodniczqcy Rady - wykup ten m6gl nastqpi6 zarzAdzeniem w6jta ale

2eby nie bylo podejrzei poniewai wykup dotyczy radnego dlatego ten
projekt uchwaty.

W6jt byty rozmowy z nadle6nictwem w celu zakupu gruntu od las6w
paistwowych ale nie wyrazili zgody.

Przewodniczqca komisji pyta kto jest za wykupem tego gruntu.

W drodze gfosowania wyra2ono zgodq na wykup gruntu jednogloinie.

Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie uchylenia uchwaly
Nr V/38/2019 Rady Gminy w Boleslawcu w sprawie zmiany uchwaty Nr

XXXV /198/2018 w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli

zatrudnionych w szkolach i przedszkolach prowadzonych przez Gminq

Boleslawiec.

W6jt informuje, 2e uchwafa musi byd uchylona w zwiqzku z blqdnym
wpisaniem numeru uchwaty zmieniajqcej.

7.
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Przewodniczqca Komisji pyta kto jest za uchyleniem przedmiotowej

uchwafy.

W drodze glosowania wydano opinie pozytywnq jednogloSnie.

8. Wydanie opinii na temat projektu uchwafy w sprawie ustalenia planu

sieci szk6l publicznych prowadzonych przez Gminq Boleslawiec oraz

okreSlenia granic obwod6w szk6l podstawowych od dnia 1 wrze6nia

2OL9 r.

W6jt Gminy informuje,ie w zwiqzku z wygaszeniem gimnazjum musi nastqpii
ustalenie sieci szk6l publicznych kt6ry bQdzie obowiqzywat od 1 wrzeinia
2019r stqd ten projekt uchwaty.

Przewodniczqca komisji pyta kto jest za wyra2eniem opinii pozytywnej na temat
projektu tej uchwaly.

W drodze glosowania wydano opiniq pozytywnq jednoglo6nie.

lS.Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie przyznawania

stypendi6w za wyniki w nauce lub inne osiqgniqcia dla uczni6w szk6l
podstawowych z terenu gminy Boleslawiec.

W6jt gminy informuje, ie ta zmiana stypendi6w r6wniei podyktowana jest

wygaszeniem gimnazjum.

Odbyfo siq spotkanie z dyrektorami szk6t i ustalono regulamin kt6ry paristwo

otrzymali.

Przewodniczqca Komisji proponuje aby obni2yi Sredniq ocen z 5,30 na 5,00 dla

klas lV-Vl izarzqdza gfosowanie w wyniku kt6rego komisja jednogloSnie

zaakceptowata propozycjq przewodniczqcej komisji.

Przewodniczqca Komisji pyta kto to jest za wydaniem opinii pozytywnej w
sprawie uchwalenia stypendi6w dla uczni6w szk6f podstawowych z terenu
gminy Bolestawiec z propozycjq obni2enia Sredniej dla klas lV-Vl.

Na podstawie gfosowania wydano opiniq pozytywnq jednogto6nie.



lT.Wydanie opinii na temat
Bolestawcu pod wezwaniem

projektu uchwaly w sprawie dotacji dla ko5ciofa w
5w.Tr6jcy.

Przewodniczqca Komisji pyta kto jest za udzieleniem dotacji dla ko6ciota

zgodnie z otrzymanym projektem uchwaty.

W drodze gtosowania wydano opinie pozytywna jednogfo6nie.

15.Sprawy 162ne.

Przewodniczqcy Rady Gminy czyta pismo od doktor Glinki-Lis w sprawie
zatrzymania mieszkania dla przyszlego lekarza w o5rodku zdrowia.Pozostate
pisma zostanq przedstawione na sesji stwierdza Przewodniczqcy Rady.

Radna G6ral informuje, 2e w przedszkolu nie byto wywieszonej informacji ,2e
przedszkole bqdzie czynne w okresie wakacji w miesiqcu sierpniu zgodnie z ich

petycjq. Rodzice nie wiedzieli czy bqdzie czynne i w jakim okresie.

Dyrektor powinna ponie5i konsekwencje bo nie wykonala polecenia.

Zrobii stowarzyszenie jak w pozostatych przedszkolach w gminie .

Radny Sylwester Dulski wnosi aby zrobii porzqdek z budynkiem Klubu

sportowego Baszta

W6jt odpowiada, 2e nie ma kontaktu z prezesem Baszty

Przewodniczqcy Rady - Na zebraniu wiejskim poruszy6 ten temat.

W6jt - Zajmie siq tq sprawq, ale jest utrudniony kontakt z prezesem.Nie ma tez

umowy.

Skarbnik - Wezwai listem orezesa.

Radna G6ral nie mo2e byi umowa ustana z gminE.

Radny Dulski zglasza zniszczenie chodnika na ulicy Zielonej oraz proponuje

zdjqcie 6wiatel choinkowych w parku w Boleslawcu.

Radna G6ral pyta z jakq czqstotliwo6ciq jest sprzEtany przystanek PKS w

Boleslawcu iczy bqdzie bankomat.
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W6jt odpowiada,ie PKO nie jest zainteresowane .Mata iloSi mieszka6c6w.

Radna G6ral- Monitorowad naciskad aby byf ten bankomat.

W6jt odno6nie Swiatet w parku to du2y koszt,a m6wiq ,2e nic im siq nie stanie.

Radna Nowakowska pyta dlaczego obok prywatnej nieruchomo6ci Pana

Stradomskiego sprzQta pracownik Urzqdu Gminy,

Przewodniczqca komisji pyta ilu dzieciom odm6wiono przyjqcia

W6jt odpowiada,ie2 dzieciom w Boleslawcu .

Przewodniczqcy Rady Gminy informuje, ie Ekoregion bqdzie na

Przewodniczqca komisji pyta czy ksiqdz je6li ma sw6j kosz mo2e

Smieci umowq z Ekoregionem.

W6jt odpowiada, 2e jak proboszcz nie mo2e.

17. Zamkniqcie posiedzenia

do przedszkola.

sesjr.

podpisai na

Przewodniczqca komisji stwierdziia wyczerpanie

zamknqla obrady.

Protokolowaf

Bqben Zdzistawa

porzqdku posiedzenia i

Przewodniczqcy Komisji

Aneta Kmiecik-Gwizdek




